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Приче неких појединаца да је север Косова легло криминала су нетачне, а моје
мишљење је да се оне лансирају управо да би се некоме дао алиби за војну интервенцију
у том делу Косова и Метохије - изјавио је јуче министар унутрашњих послова Ивица
Дачић на предавању на Војној академији. 

  

Он је предавачима као и гостима Војне академије из Сједињених Америчких Држава,
Аустрије, БиХ и Црне Горе говорио о унутрашњој безбедности у Србији. 

  

- Што се тиче обима криминала, ситуација на северу Косова је слична као и у осталим
деловима региона. Информације да се ту налази легло криминала су претеране и моје
лично мишљење је да то неко намерно потенцира да би се пружио изговор за
интервенцију у овом делу Србије. Безбедносна ситуација у Србији је релативно добра,
чак је стопа класичног криминала мања од европског просека. Сваке године
процентуално имамо све мањи број извршених кривичних дела док се број откривених
починилаца сваке године повећава - изјавио је министар Дачић. 

  

Он се након предавања осврнуо и на проблем који је имао са државним авионом
Фалкон, који због техничких проблема није могао да полети из Мађарске. -Наши
државни авиони су стари по неколико деценија. Са безбедносне тачке гледишта они су
одавно требали да буду замењени, али са становишта јавности то би било врло
проблематично јер се налазимо у економској кризи. 

  

Ово питање се помињало више пута на седници Владе, али је његово решење увек
одлагано до даљњег - рекао је Дачић. 

  

(Вести онлајн)
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